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Datum:  2022-02-17 
 

Plats:  Digitalt Team 
 
Punkt    

§1 
  

Mötet öppnades av ordförande Anders Rindefors.  
 

§2 
 
Dagordningen: Godkändes 

  
 
Närvarande på mötet   förkortas 
 
Jan Fahlgren   JFn 
Torbjörn Hägnander   TH 
Bengt-Åke Johnsson   BÅJ  
Anders Rindefors   AR 
Lars Jerkrot    LJ 
Johan Olofsson   JO 
Bosse Carlsson   BC 
Janne Folke   JF 

§3 
 
Till justeringsman: BÅJ 

§4 
 

• Föregående protokoll från 2022-01-11 gicks igenom och godkändes 
 

 
§5 

 

Ekonomisk genomgång 
 

• TH informerade om att vi har 182 000 kr (inklusive 60´för moduler) på 
företagskontot och 100 000 kr på placeringskontot 

• Beslutades att flytta över de 60´ från moduler till placeringskontot. 
. 



§6 
 

Årsmötet 2022 
 

• BÅJ rapporterade om att det hittills inkommit ca 25st svar på det digitala 
årsmötet. Inget negativt. Flera konstruktiva förslag om kompletterande eluttag, 
grillplats mm. Det är möjligt att rösta fram till och med den 24:e februari 24.00. 

• Styrelsen samlas hos TH den 27:e feb. 16.00 för sammanställning. Mötet 
börjar med en information om Nimbusprojektet. 
 
 
 

§7 
 

Försäljning av moduler 
 

• Modulerna är sålda för 60 000 kr. Köpare står för lastning och transport.  
 

§8 
 

Båtdag 
 

• BÅJ informerade om att ÅBK arrangerar en båtdag i juli månad i samband 
med att Göta Kanal fyller 200 år. Flera båtklubbar deltager i firandet där Göta 
Kanal tillsammans med SBU står för kostnader av tält, funktionärskläder mat 
mm.   
ÅBK ger inbjudan till deltagande vid Båtdagen till Sjöräddningen, Polis, 
Räddningstjänst, Samhällsförening, Nimbus mfl.   
Göta Kanal kommer att ge erbjudande om rabatterat pris för slussning. 
 

§9 
 

Elförbrukning 
 

• Oklart om betalningsperioden för elförbrukningen stämmer överens med 
verksamhetsår eller om det ett års förskjutning. TH tar upp frågan med 
Boängens Teknik. 

•  AR och LJ föreslår att båtägare som förbrukar mer el än vad som ingår i 
båtplatsavgiften (batteriladdning och tillfällig förbrukning) erlägger en 
schablonavgift på 500kr. Styrelsen beslutade att detta gäller från och med 
årets båtsäsong.  

• Elförbrukning för avfuktare till moduler och underhållsvärme för klubbstugan är 
under tre månader nov-jan varit 1 200 kwh.     

 
 
 
 
 
 



§10 

 
WiFi och kameraövervakning. 

 

• Målsättning att ha fungerande WIFI klart till sommaren. BÅJ/JO har tagit fram 
en principskiss med fyra accesspunkter med trådlös resp. kabelanslutning. 
Styrelsen enades om att gå vidare med förslaget och kabelanslutning. 
Förberedelse för kameraövervakning görs men genomförs senare. Offert på 
utrusning tas fram. BÅJ/JO  

§11 
 

Gallring av skog 
 

• JFn tar kontakt med kommunen om genomförande/färdigställande av 
gallringen och grillplats. ÅBK ansvarar själva för borttagning av sly och buskar.   

 
§12 

 

Hamnkapten  
 

• LJn har meddelat att han på grund av vikande hälsa ej ställer upp som 
föreslagen hamnkapten. AR tar kontakt med valberedningen. 
.   

 
§13 

 
Juridiska rådet SBU 

 

• JFn har fått svar från juridiska kommittén angående hur vi skall agera mot 
Ekman angående behovet av muddring av farleden som han i dagsläget sätter 
sig emot. Rekommendationen är att vi skall invänta beslutet om överklagan på 
bygglovet hos länsstyrelsen. Därefter genomföra ett protokollfört möte med 
berörda angående muddringsbehovet. 

• JFn informerade om ny organisation för sjösäkerheten på Vänern. Totalt är nio 
enheter berörda såsom Sjöräddningssällskapet, Kustbevakningen, 
Räddningstjänsten mm. Betydligt fler sjöräddningsinsatser 2022 än tidigare. 

• Årsmöte SBBF 20:e mars i Österängs Bygdegård. ÅBK värd. JFn ansvar.  
  

 
§14 

 

Gästbryggan 
 

• Behov av tidplan för slutförande av arbete och åtgärder. AR tar kontakt 
med berörda. Färdigställs på arbetsdagarna. 

 
 
 



§15  
 
Kompletterande styrelsemöte 27:e februari 16.00 innan  
årsmötessammanställningen 17.00 hos TH 
 
Nästa styrelsemöte 27:e mars 16.00 i klubbstugan. El och vatten sätts på innan 
mötet LJ. 

 
§16 

 
 

Ordförande tackade för deltagandet och avslutade mötet 
 
 
 
 

 Vid protokollet: Lars Jerkrot 
 
  ___________________________________ 
  
 
 Protokollet justeras: Bengt Åke Jonsson 
 
  ___________________________________ 


